
Referat                                                                             d. 24.02.2025 

Andelsboligforeningen Naverparken 

Bestyrelsesmøde kl.: 1800 - 1900 

Mødested: Tina Quottrup 
Mødedato: 24-02-2025 
Deltagere: Helle (HS), Tina (TQ) Anni (AB) Bente(BG) Kaj(KP) 

Dagsorden: 

1. Godkende seneste referat: d. 03.02.2025.  
      Godkendt og underskrevet 

2. Emner  

Gennemgang af årsberetningen:  
Dialog: Bestyrelsen gennemgik årsberetningen og kom med foreslag til tilretning.  

Beslutning: Årsberetningen printes ud, så alle får et eksemplar - uddeles på 
generalforsamlingen.  

Gartner tilbud: Dialog: Bestyrelsen mener, at det tilbud vi har fået fra Anlægsgartner Andreas, 
er alt for dyrt.  
Beslutning: Vi takker nej til tilbuddet og undersøger i stedet for, hvad det vil koste med en 
grussti med fiberdug under. AB undersøger.  

Indkaldelse til OGF:  
Dialog: Bestyrelsen gennemgik indkaldelsen. 

Forberedelse til Generalforsamlingen, herunder evt. mad og hvor vi skal være:  
Beslutning:  
Sted: Piano Lounge kl. 1730  i Piano Lounge, Højbovej 1, 8600 Silkeborg 
Forplejning: vi bestiller en lille anretning, samt øl og sodavand.  
Andet: TQ er i gang med at undersøge pris for tapas, skal vi selv stille borde og stole op og er 
der projekter. TQ orientere bestyrelsen, når hun ved mere.  

Årshjul: Dialog: TQ har lavet et udkast til et årshjul for bestyrelsens arbejde.  
Beslutning: Det er et godt arbejdsredskab for bestyrelsen, så vi ikke glemmer noget. Vi 
arbejder videre på det og tilføjer løbende punkter/opgaver. 

3. Budget v/ Helle: Beslutning: gennemgået og taget til efterretning 
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4. Evt.  

• Tina ny mailadresse tinaquottrup2@gmail.com 
• Vi sender en blomst i forbindelse med Lissy Jensens 11A bortgang 
• Vi skal have snak om hvordan, vi kan fremtidssikre husene: I nogle af husene trækker det 

ind af det lille vindue i stuen, kan der gøres noget. Det flade tag - der er 25 års garanti - det 
er nu 18 år.  
• Skal på et bestyrelsemøde i nærmeste fremtid.  

• Under “ventelisten” på hjemmesiden står der Naverparkens boligforening til sidst. Det skal 
rettes. TQ sender en ny til wordfil til Jørn.  


